
 

 

 

PROTOKÓŁ  NR XLVIII/2010 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2010 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 12 radnych. 

 
 
Nieobecni: radny Wojciech Kaczyński, Józef Stachera, Tomasz Wiśniewski 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1012, a zakończyła o godzinie 1300 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
 

 

 



Do pkt.1. 

Wacław Ćwik Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał otwarcia sesji, stwierdził, że ustawowy 

skład rady wynosi w przypadku gminy Paczków 15 radnych. Następnie poinformował, że na sesji 

obecnych jest 10 radnych nieobecny jest radny Wojciech Kaczyński, Józef Stachera,, Tomasz 

Wiśniewski oraz radna Kazimiera Sobota. Radny Jarosław Soszek zgłosił, że spóźni się na 

posiedzenie po czym stwierdził prawomocność obrad.  

Do pkt 2. 

W. Ćwik na sekretarza obrad zaproponował Panią Eugenię Romańczyk - radną.  

Eugenia Romańczyk - wyraziła zgodę.  

Rada jednogłośnie wybrała Eugenię Romańczyk na sekretarza obrad. 

Na salę obrad przybyła radna K. Sobota – na sali obecnych jest 11 radnych. 

E. Romańczyk poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji Rady Miejskiej nr XLVII/10 z dnia 

29 czerwca 2010 r. był wystawiony do wglądu w biurze Rady Miejskiej i każdy radny mógł 

zapoznać się z jego treścią.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają uwagi do protokołu sesji nr 

XLVIII/10 z dnia 29 czerwca 2010 r. ponieważ nie było uwag poddał go pod głosowanie.  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 11 radnych  

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLVII z 29.06.2010 r. 

został przyjęty 
Do pkt. 3 

W. Ćwik przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad oraz zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Odczytanie porządku obrad. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Wnioski Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2010 r.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty 

targowej.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy Paczków. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków 

na 2010 r. 

 



10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. św. Jana Ewangelisty w 

Paczkowie). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. św. Jerzego w Kamienicy). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. św. Katarzyny w Ujeźdźcu). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi nr 2239 O ul. Staszica oraz drogi nr 2237 O ul. 

Młyńska do kategorii dróg gminnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w obrębie miasta 

Paczków ul. Radosna działka nr 308/1. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia współwłasności nieruchomości położonej w 

Paczkowie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu 

pomieszczenia garażowego. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXX/217/09 z dnia 12 marca 2009 r. w 

sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, mieszkaniowego, za 

wysługę lat oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość i warunki wypłacania 

nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Paczków. 

19. Interpelacje, zapytania radnych, wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał odczytany porządek pod głosowanie  

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 11 radnych  

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
porządek został przyjęty. 

Na salę posiedzeń przybył radny J. Soszek – na sali obecnych jest 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że pkt 3 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 4 

Burmistrz B. Wyczałkowski przedstawił sprawozdanie z działalności między sesyjnej. 

zał. nr 3 

 



Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zadał pytanie czy cena wywoławcza II przetargu 

na lokal mieszkalny przy ul. Staszica pozostaje bez zmian? 

Burmistrz odpowiedział, że tak. Lokal na pewno znajdzie nabywcę tylko przetarg będzie bardziej 

nagłośniony. 

Radna E. Chronowska zadała pytanie czy jak p. Biel który został ubezwłasnowolniony uciekłby z 

zakładu, to czy można byłoby zapewnić tej osobie jakiś lokal na ulicy Poniatowskiego? 

Burmistrz odpowiedział, że jest lokal przy ul. Chrobrego, który będzie ewentualnie przyznany p. 

Bielowi. Obecnie zajmowany lokal jest porządkowany. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 4 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 5. 

E. Romańczyk przedstawiła wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej i Komisji 

Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji odbytego w dniu 8.07.2010 r.: 

1. Komisje wnioskują o informowanie mieszkańców o wyłączeniu ich budynków ze sprzedaży. 

2. Komisje w wyniku analizy wykazu budynków komunalnych wyłączonych ze sprzedaży 

obawiają się, że stan w/w budynków będzie ulegał z upływem czasu dodatkowemu 

zniszczeniu. 

3. Komisje zapoznały się z informacją nt. pomnika przy ul. Armii Krajowej w Paczkowie. 

Komisje stoją na stanowisku, że pomnik spełnia oczekiwania mieszkańców Paczkowa. 

Ponadto Komisje uważają, że społeczny patronat nad obiektem powinna sprawować najbliżej 

położona Szkoła Podstawowa Nr 3. Nie mniej jednak w/w pomnik powinien być oczyszczony i 

wyremontowany natomiast prace porządkowe winien wykonać opiekun. 

4. Komisje zapoznały się z odpowiedzią Burmistrza na wniosek Komisji dotyczący podłączenia 

oświetlenia Kościoła przy ul. Staszica do oświetlenia miejskiego. Komisje nie widzą 

możliwości podłączenia tego oświetlenia w roku bieżącym z powodu braku wolnych środków 

finansowych w budżecie Gminy. 

5. Komisje zapoznały się z informacją na temat ogłoszonych i wykonanych w I półroczu 2010 r. 

przetargów. Komisje nie wnoszą uwag co do procedury przetargowej. 

6. Komisje zapoznały się z pismem dot. zmiany podziału Powiatu Nyskiego na okręgi wyborcze. 

W. Krótkiewicz Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki terenami przedstawił 

wnioski z posiedzenia Komisji odbytego w dniu 21.07.2010 r.: 

1. Komisja zapoznała się i przyjęła sprawozdanie z wycinki drzew i stanu nasadzenia zieleni na 

terenie gminy Paczków.  

2. Komisja wnioskuje, aby przed podjęciem uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych w obrębie miasta Paczkowa ul. Radosna działka nr 308/1 wyrównać 

nawierzchnię tzw. ulicy Radosnej. 

 



3. Komisja wnioskuje o postawienie znaku zakaz parkowania na odcinku ulicy Armii Krajowej 

od nr 6 do skrzyżowania z ulicą Zawadzkiego. 

4. Komisja przyjęła informację o remontach cząstkach dróg i chodników. 

J. Soszek przedstawił wnioski z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych odbytego w dniu 8.07.2010 r.: 

1. Komisja zapoznała się z pismem w sprawie podwyżki płac obsługi przedszkoli publicznych w 

Paczkowie. Komisja pismo przyjęła do wiadomości i kieruje do Burmistrza celem rozpatrzenia 

przy projektowaniu budżetu gminy Paczków na 2011 r. 

2. Komisja zapoznała się z informacją nt. pomocy społecznej w szkołach – stypendia. 

K. Sobota Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji przedstawiła 

wnioski z posiedzenia wszystkich stałych Komisji w dniu 26.08.2010 r.: 

1. Komisje wnioskują, aby przygotować projekt uchwały, w ramach oszczędności powstałych 

przy wykonaniu drogi w Gościcach zabezpieczyć środki na wykonanie nawierzchni na ulicy 

Kwiatowej. 

2. Komisje zapoznały się z następującymi projektami uchwał: 

− w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2010 r.  

− w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej.  

− w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej gminy Paczków. 

− w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2010 r. 

− w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. św. Jana Ewangelisty w Paczkowie). 

− w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. św. Jerzego w Kamienicy). 

− w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. św. Katarzyny w Ujeźdźcu). 

− w sprawie zaliczenia drogi nr 2239 O ul. Staszica oraz drogi nr 2237 O ul. Młyńska do 

kategorii dróg gminnych. 

− w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych w obrębie miasta Paczków ul. Radosna 

działka nr 308/1. 

− w sprawie zniesienia współwłasności nieruchomości położonej w Paczkowie. 

− w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia garażowego. 

− w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

− w sprawie zmiany uchwały nr XXX/217/09 z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie ustalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe zasady przyznawania nauczycielom 

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, mieszkaniowego, za wysługę lat 

 



oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość i warunki wypłacania 

nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Paczków.  

Komisje projekty akceptują i nie wnoszą poprawek do omówionych projektów. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 4 obrad został zrealizowany.  

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut przerwy. 

Do pkt 6. 

Po przerwie obrady zostały wznowione na sali posiedzeń obecnych jest 12 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Paczków na 2010 r.  

Skarbnik zauważył, że projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji jednak poprosił 

o wprowadzenie zmiany w zał. nr 2, które są spowodowane tym, że w międzyczasie Burmistrz 

podpisał Zarządzenie dot. zmiany w budżecie i rozdysponowania rezerwy. W Dz. 750 

Administracja publiczna kwota przed zmianą wynosi 3.539.876 zł. po zmianie 3.624.876 zł. W 

Rozdz. 75023 kwota przed zmianą 3.068.523 zł. kwota po zmianie 3.118.523 zł. Rozdz. 75075 

Promocja jednostek samorządu terytorialnego kwota przed zmianą 127.650 zł. po zmianie 

162.650 zł. § 430 zakup usług pozostałych kwota przed zmianą 83.050 zł. po zmianie 118.050 zł. 

W Dz. 853 Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej kwota przed zmianą 556.291 zł. po 

zmianie 703.397 zł. W zał. nr 4 dot. wydatków inwestycyjnych w tym załączniku wprowadzono 

środki na wykonanie ulicy Kwiatowej. Dz. 600 Transport i łączność Rozdz. 616 Drogi publiczne, 

gminne kwota ogółem jest 618.956 zł. i na zadania przebudowa drogi gminnej w Gościcach kwota 

przed zmianą była 174.500 zł. a ma być 152.052 zł. pod tym zadaniem wprowadza się zadanie 

dot. modernizacja drogi gminnej ulica kwiatowa 22.448 zł. Suma ogółem zadań inwestycyjnych 

nie ulega zmianie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? 

Następnie poddał pod głosowanie zmiany zaproponowane przez Skarbnika w załączniku nr 2 i nr 

4 projektu uchwały 

 
GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  
przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  

poprawki zostały przyjęte 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie z wprowadzonymi 

poprawionymi zapisami 

GŁOSOWANIE  
w głosowaniu udział wzięło 12 radnych  

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  
Uchwała nr XLVIII/343/2010 została podjęta. 

zał. nr 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 6 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek opłaty targowej. Następnie zwrócił się do radnych czy są 

uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 11 głosach „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/344/2010 została podjęta. 

Ponieważ były wątpliwości co do głosowania Przewodniczący powtórzył głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/344/2010 została podjęta. 

zał. nr 5 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 7 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 8 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej gminy Paczków. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Z. Michael zadał pytanie czy termin 15 września ulega 

zmianie? 

Burmistrz odpowiedział, że nie. 

Ponieważ nie było innych pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

 



przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/345/2010 została podjęta. 

zał. nr 6 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 8 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Paczków na 2010 r. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/346/2010 została podjęta. 

zał. nr 7 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 9 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. 

św. Jana Ewangelisty w Paczkowie). 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymującym się” 

Uchwała nr XLVIII/347/2010 została podjęta. 

zał. nr 8 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 10 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. 

św. Jerzego w Kamienicy). 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do 

przedstawionego projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

 



GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/348/2010 została podjęta. 

zał. nr 9 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 11 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. (Parafia Rzymskokatolicka p.w. 

św. Katarzyny w Ujeźdźcu). 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/349/2010 została podjęta. 

zał. nr 10 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 12 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 13. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi nr 2239 O 

ul. Staszica oraz drogi nr 2237 O ul. Młyńska do kategorii dróg gminnych. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/350/2010 została podjęta. 

zał. nr 11 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 13 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii 

dróg gminnych w obrębie miasta Paczków ul. Radosna działka nr 308/1. 

 



Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/351/2010 została podjęta. 

zał. nr 12 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 14 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 15 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zniesienia współwłasności 

nieruchomości położonej w Paczkowie. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/352/2010 została podjęta. 

zał. nr 13 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 15 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 16 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy najmu pomieszczenia garażowego. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 12 radnych 

przy 12 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/353/2010 została podjęta. 

zał. nr 14 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 16 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 17 

Salę posiedzeń opuściła radna K. Sobota – na sali obecnych jest 11 radnych. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 11 radnych 

przy 11 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/354/2010 została podjęta. 

zał. nr 15 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 17 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 18. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

XXX/217/09 z dnia 12 marca 2009 r. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość 

oraz szczegółowe zasady przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, 

za warunki pracy, mieszkaniowego, za wysługę lat oraz szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także 

wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę Paczków. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały?  

Radny J. Soszek zauwaxzył, że rozgraniczenie na ilość uczniów nie ma racjonalnego 

uzasadnienia. Powinna być jedna kwota gdyż 20 wychowanków nie sprawi większych problemów 

wychowawczych niż 26 wychowanków. Najczęściej jest tak, że ta grupa 20 osobowa jest cięższa 

w prowadzeniu niż grupa liczniejsza. Nie ma racjonalnych podstaw do takich podziałów. 

Radna G. Biernacka zadała pytanie czy w innych gminach też zastosowano takie podziały? 

Naczelnik Wydziału Oświaty K. Rolka odpowiedziała, że trafiały sygnały od dyrektorów i 

nauczycieli, że chcą rozróżnienie że względu na ilość dzieci w oddziałach. Są oddziały np. w 

Szkole w Kamienicy 9 osobowe i są oddziały np. w Gimnazjum dla dorosłych gdzie oddział liczy 

31 uczniów. Sugerowano się tym z jaką ilością wychowanków nauczyciele pracują. Przy podziale 

sugerowano się podziałem, aby obiektywnie to zróżnicować. Podobne podziały są w Gminie 

Otmuchów. Do tej pory dodatek był stały bez względu na ilość uczniów w klasie. 

Radny J. Soszek stwierdził, że biorąc pod uwagę Szkołę w Kamienicy to taki podział ma rację 

bytu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zadał pytanie czy sprawy te były konsultowane? 

 



K. Rolka odpowiedziała, że projekt był konsultowany ze Związkami Zawodowymi i osoby 

uprawnione wyraziły pełną aprobatę tej uchwały. 

Ponieważ nie było pytań Przewodniczący Rady Miejskiej poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

GŁOSOWANIE 

w głosowaniu udział wzięło 11 radnych 

przy 8 głosach „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” 

Uchwała nr XLVIII/355/2010 została podjęta. 

zał. nr 16 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 18 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 19. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Ćwik przekazał przewodniczenie obradom 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Z. Michaelowi. 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Z. Michael stwierdził, że chce wrócić do sprawy placu 

targowego gdyż znowu został o to zapytany przez mieszkańców ulicy Kołłątaja. Mieszkańcy 

chcą, aby wypowiedź, że wraca się do koncepcji przeniesienia placu targowego na ulicę 

Jagiellońską, była na piśmie. Tam przeniesienie tego placu planowano i pewne koszty zostały 

poniesione. Mieszkańcy nie chcieli przyjąć odpowiedzi ustnej, chcą aby na pismo, które 

skierowali do Urzędu udzielono odpowiedzi. 

Burmistrz odpowiedział, że wraca się do koncepcji żeby jak najtańszym kosztem przenieść 

targowisko. Prezes Łambucki wziął projekt, i ma wybrać te elementy które SA konieczne do tego, 

żeby przenieść targowisko. Co do odpowiedzi na pismo to padło w nim tyle zarzutów, że on nie 

jest w stanie na wszystkie odpowiedzieć. 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Z. Michael stwierdził, że rzeczywiście wystąpienie 

porusza wiele tematów, ale problem placu targowego wcześniej czy później wróci, bo trzeba 

będzie zabezpieczyć środki. 

Burmistrz dodał, że na pewno będą protesty że strony kupców, żeby nie przenosić targowiska. 

Trzeba zapewnić dobre warunki, żeby nie było, że są przenoszeni do gorszego. 

Radna E. Romańczyk poprosiła, aby bezpośrednio pod oknami pomiędzy dwoma oknami nie było 

targowania. Dodała, że o godzinie 400 kiedy targujący rozkładają swoje stanowiska jest huk. Są 

zadymieni, zasmrodzeni. Stwierdziła, że to jest slums nie budynek. Warunków do targowania też 

nie mają bo stoją w błocie. Poprosiła o udzielenie odpowiedzi na pismo w formie pisemnej. 

Burmistrz odpowiedział, że nie może zapewnić że targowisko zostanie przeniesione, gdyż może 

to nastąpić decyzją Rady Miejskiej, a jak Rada nie wyrazi zgody to co wówczas? Znowu będzie 

napisane pismo „że nie wierzy się w obiecanki”. 

 



Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Z. Michael stwierdził, że Rada przyznając środki na 

wykonanie placu na ul. Jagiellońskiej wyraziła zgodę na przeniesienie placu targowego, ale w 

międzyczasie wynikło wiele spraw społecznych. Stwierdził, że teraz jest czas, aby zdecydowanie 

do przeniesienia podejść, bo z czasem plac targowy nie będzie potrzebny. 

Radny J. Soszek poprosił o przygotowanie wykazu dróg, chodników i skwerów, które leżą na 

terenie Paczkowa, a są wciąż zarządzane przez jednostki wyższego szczebla - powiat lub 

województwo i poddać tego typu wykaz szczegółowej analizie i podjąć próbę przejęcia tych 

miejsc pod administrację gminną, tak jak miało to miejsce w przypadku ulic Staszica i Młyńskiej. 

Chodzi tu np. o boisko asfaltowe przy murach. Są to miejsca, które mogą w przyszłości przynosić 

dochody. Następnie poruszył sprawę pewnego nieporozumienia związanego z pojawieniem się 

pewnej maszyny na ulicach Paczkowa. Chodzi tutaj o zamiatarkę. Ktoś chyba nie do końca 

sprawę przemyślał, a zakup był jakąś „ideą fix” Prezesa. Albo ten człowiek, który obsługuje tą 

maszynę jest nieprzygotowany do tego, albo sama maszyna nie spełnia tego co było mówione. 

Nie wie czy nie lepsze byłoby zakupienie samo poziomującej kosiarki, która w przyszłości 

mogłaby stanowić kartę przetargową przy przetargu na zieleń czy koszenie rowów powiatowych i 

wojewódzkich i mogłoby przynieść konkretne korzyści. Ta maszyna nie czyści, a kurzy. 

Następnie przedstawił sytuację: piątek rano godz. 600 maszyna przejeżdża ulicą Wrocławską, fakt, 

że odkurzyła przy samym chodniku przy czym zostawiła pas śmieci w odległości pół metra od 

chodnika. Przez trzy dni pas śmieci został rozjeżdżony przez samochody. Nikt tego co zostaje 

środkiem nie zbiera. 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Z. Michael poparł przedmówcę bo też widział jak 

odkurzano ulicę Wojska Polskiego i wyglądało to śmiesznie bo zamiatarka nie zbierała cząsteczek 

piachu a wytwarzała dużo kurzu, który i tak oadł na kostki. Szczotkarka wydaje mu się że jest 

nieodpowiednia. 

Dyrektor Ośrodka Kultury i Rekreacji A. Kołoczko poinformował, że od dnia 11 – 19 września są 

w Paczkowie dwie imprezy Festyn Pogranicza wsparty środkami Unijnymi i Europejskie Dni 

Dziedzictwa. Jeśli chodzi o szczegółowy plan to jest on na stronach Urzędu i będzie 

rozplakatowany. Wszyscy radni otrzymają zaproszenia. W dniach 11-12.09.2010 r. będzie 

natężenie imprez wspartych o rycerstwo. 

Radny E. Mikołajczak zadał pytanie czy jest zapewnione odpowiednie zabezpieczeni imprezy, bo 

kilka lat temu jak było 750-Lecie miasta to były incydenty z pobiciem rycerzy. 

Dyrektor Ośrodka Kultury i Rekreacji odpowiedział, że będzie ochrona bractwa rycerskiego i 

plantów, będzie ochrona namiotu piwnego w nocy i sceny. Będą rozłożone barierki tak, że pod 

scenę nie będzie można wejść z piwem, czy też butelkami. Pierwsze spotkanie zabezpieczeniowe 

się już odbyło. Drugie spotkanie będzie w dniu 9.09.2010 r. 

 



Radny J. Soszek poinformował, że w najbliższy czwartek odbędzie się posiedzenie Komisji 

Oświaty, Komisja ma też zaplanowaną wizytę w „domu kata”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że również członkowie innych Komisji mogą 

brać udział w posiedzeniu Komisji. 

Na sesji nie złożono pisemnych interpelacji. 

Przewodniczący stwierdził, że punkt 19 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 20. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Wacław Ćwik 

zamknął XLVIII sesję Rady Miejskiej w Paczkowie. 

Sekretarz obrad: 

Eugenia Romańczyk      

         Przewodniczący posiedzenia: 

Protokołowała: 

Alicja Góral Sowa 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


